
Kalisz, dnia 1.09.2022r.
ZPA.0003.34.2022

Pan
Eskan Darwich
Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny, 

W odpowiedzi na interpelację z dnia 22.08.2022r. w sprawie budowy miejsc parkingowych przy

ul.  Zacisze  6-12,  wyjaśniam,  że  prace  projektowe  związane  z  opracowaniem  dokumentacji

projektowej na ,,Budowę miejsc parkingowych przy ulicy Zacisze 6-12,  wzdłuż ogrodzenia UAM

w Kaliszu” są na ukończeniu.  Trwa uzyskiwanie  ostatnich uzgodnień umożliwiających zgłoszenie

wykonania robót budowlanych niewymagających pozwolenia na budowę. Przewiduję, że ogłoszenie

przetargu nieograniczonego na wykonawcę robót budowlanych nastąpi we wrześniu bieżącego roku.  

Po wyłonieniu wykonawcy,prace powinny zakończyć się w roku 2022.

Zgodnie  z  dokumentacją  projektową  -  w  wyniku  realizacji  zadania  wzdłuż  ogrodzenia  UAM  -

powstaną  miejsca  postojowe  do  parkowania  ukośnego  -  o  nawierzchni  biologicznie  czynnej,

a po stronie zabudowań utrzymane zostanie parkowanie równoległe na jezdni.

W przypadku rozszerzenia Strefy Płatnego Parkowania, ulica Zacisze włączona zostanie w jej obszar.

Z poważaniem 

                                              

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza



Kalisz, dn. 22.08.2022 r. 

Eskan Darwich  

Radny Rady Miasta Kalisza  

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

Interpelacja 

w sprawie przebudowy parkingów przy ulicy Zacisze 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W planach wydatków majątkowych Kalisza na rok 2022 jest zaplanowane 

zadanie pod nazwą „ Budowa miejsc parkingowych przy ulicy Zacisze 6-12, wzdłuż 

ogrodzenia UAM w Kaliszu” na kwotę 130 tys. złotych, jak dotąd nic tam się nie dzieje. 

W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji na temat tej inwestycji: 

1. Na jakiem etapie jest realizacja wskazanej inwestycji i czy jest szansa, że 

w tym roku zostanie oddana do użytku.  

2.  Jaki będzie sposób parkowania po wykonaniu tej inwestycji.  

3. Czy po budowie miejsc parkingowych w tym miejscu będzie obwiązywała 

strefa parkowania? 

 

        Z wyrazami szacunku  

              Eskan Darwich 


